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Professor Guillaume's translation of the Sira of Ibn Ishaq is now reissued. The
translator used Ibn Hisham's abridgement and also included many additions and
variants found in the writings of early authors. The book thus presents in English
practically all that is known of the life of the Prophet. In the introduction, the translator
discusses the character of the Sira in the light of the opinion of early Arabian scholars,
noting especially the difficulties of the poetry. As the earliest monument of Arabian
prose literature, the Sira remains a work of the first importance.

作者介绍: 

穆罕默德·伊本·易斯哈格·伊本·雅瑟（阿拉伯语：   
；或简略为伊本·易斯哈格 
，意为“易斯哈格之子”）（卒于767或761年（Robinson 2003, p.
xv））是阿拉伯的穆斯林史学家。他搜集了伊斯兰教先知穆罕默德的口述纪录，这些纪
录是穆罕默德早期传记的基础。这种传记通常称作“真主使者的生平”（Sirah Rasul
Allah）。
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伊本 易斯哈格的先知传记主要分为三部分。
如果你想充分了解伊斯兰教，那么你必须阅读所有的基础文献：1. 古兰经 2,
穆罕穆德传记 （Sira） 3.
圣训（穆罕穆德言行录）。从穆罕穆德传记中，可以详细了解到《古兰经》经文下降的
先后顺序。（因为《古兰经》不是按“启示”的时间...  
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